
Skolebestyrelsen for Skovboskolen  
Den 13.5. 2023, kl.18.00-20.30  

     
  
Mødested 

 

K2 

Note 

Sommerferie- middag fra 18.00 
 

  
 

 

Dirigent:   

Referent: Stine Bruun 

Afbud: Lea, Matti  

 Pkt. 1 Godkendelse 

 

Referat af mødet 14.3.23.  

Dagsorden til mødet den 2.5.23. 

 

 

Pkt. 2  

Meddelelser    

 

a) Formanden  

b) Skoleledelsen  

c) Elevråd 

d) Medarbejderrepræsentanter 

e)  

 

a) Martin har lavet et høringssvar i forbindelse med ferieplanen. 

Skoleudvalget har besluttet at fastholde 200 skoledage. 

 

b) For en fuldtidsansat vil afskaffelsen af st. Bededag betyde, at alle 

fuldtidsmedarbejdere arbejder 5 timer mere om året. 

 

Vi glæder os til at have alle medarbejdere med på to dage i august, 

hvor vi får besøg af bl.a. Nikolaj Moltke Leth. 

TNT-bogen er ved at være færdig, og vil indgå på de to dage. 

 

Der er gang i de mundtlige prøver. Generelt er det gået rigtig godt, 

særligt til de mundtlige prøver. 

Der er dimission d. 21/6. Martin holder en lille tale. Andre fra 

bestyrelsen er også velkomne. Husk tilmelding. 

 

I løbet af det seneste skoleår er der sket en tilgang af  +3 elever (22 

er holdt op, 25 er kommet til skolen) 

 

Lotte (udskoling), Beriwan (udskoling), Enes (mellemtrin), Rikke 

(indskoling) stopper pr. 01.07. 

Karin, der tidligere har været på skolen, kommer tilbage. 

 

På kommende 6. årgang vil der være en mellemform. Her vil 

Marianne og Nadia (der stadig er studerende) dele en stilling. 

Anna, der er barselsvikar for Mie, har fået en fast stilling. 

 

c) Siden sidst har der været elevrådsmøde, der handlede om Mind-

Me, et projekt der har fokus på mental trivsel og ro i undervisningen. 

Fra klasserne var der lidt ønsker ift. sæbe, spejl, lys. 

Herudover ønsker ift. net over multibanen, basketnet og 

koordinatsystemer. 

 

d) Mange er væk pga. eksamener og censorater. 

Der har været første fælles møde for den nye fase 1. 

Næste uge er der store flyttedag og grøn dag, der er planlagt af 8. 

årgang. 

7. årgang deltager ikke på grøn dag. De skal på tur til Dyrehaven. 

 

Temaer fra skolebestyrelsens 

årshjul: 

 

 

 

 



Pkt.3 

Evaluering af skolebestyrelsens arbejde 

22/23, D/B Martin Nielsen 

 

- Temaer, emner og resultater 

- Oplæg til mdt. beretning (video) 

 

Oplæg til mundtlig beretning: 

Høringssvar vedr. kommunale besparelser og ferieplan. 

Revidering af forældremøder i det nye skoleår 

Lagkage til lærerens dag 

Dialogmøder i Køge omhandlende fremtidens skoler. 

Årgangsundervisning 

Inklusionsstrategi 

Vedtog lukkedag for SFO 

Meddelelsesbogen – godkendt forslag til princip 

Trafik, herunder video på aula. 

Høringssvar vedr. ændring af ferieplanen 

Fælles kontaktforældremøde – delte erfaringer på tværs. 

Inspicere de nye faglokaler (H/D, billedkunst) 

Toiletter 

 

Flere andre skoler laver kun video eller har den mdt. beretning til det 

fælles kontaktforældremøde. 

 

Opmærksomhed på hvordan skolebestyrelsen synliggør hvem vi er 

og hvad man kan bruge sb til. 

 

Beslutning: 

- 8. årgang laver en video, der fortæller om, hvad skolebestyrelsen 

laver. 

- Skolebestyrelsen præsenterer sig til forældremøderne, fortæller 

hvad der er skolebestyrelsens opgaver og opfordrer til at bruge 

medlemmerne. 

 

- På bestyrelsesmødet i august laves en video med det, der er 

arbejdet med i årets løb (beretning), hvor alle medlemmer siger 

noget på skift. Martin laver et oplæg. 

 

Forældremøder: 

0.-1.: 28.08. 

2.-3.: 30.08. 

4-6.: 04.06. 

7-9, C-kl.: 06.09. 

 

 

Sager og indstillinger: 

 

 

Pkt.4. 

Trafik ved aflevering og afhentning af 

elever. D/B Martin Nielsen 

 

- Opfølgning på tidligere punkt(er) 

- Hvem følger op til Heidi Wind? 

- Hvordan herfra? 

 

Der er pt ikke økonomi til Kiss & ride. 

De vil derimod gerne se på skiltningen, men der er fortsat uklarhed 

omkring ejerforholdene. 

 

Beslutning: 

Per vil kontakte Heidi Wind ift. at få afklaret ejerforholdene. 

Kontakter også formanden for hovedbestyrelsen, Heidi Pedersen. 

Julia sender telefonnummer og mail på Heidi til Per. 

 

Pkt. 5 

Evt. 
 

Næste skolebestyrelsesmøde holdes onsdag d. 16/8 

Mødet i september rykkes til tirsdag d. 05.09. pga. høringssvar. 

 

Der har været åbent hus i slutningen af emneugen for både 

indskoling og mellemtrin. Det blev holdt på samme dag. 

Nogle forældre synes, det var ærgerligt, at det var for både 

indskoling og mellemtrin. Svært at vide på forhånd om man kunne 

nå begge dele. 

Andre har haft en oplevelse af, at det var godt og hyggeligt.  

Der manglede en guidning til aktiviteterne på boldbanerne. 

Godt at se de mange forskellige indslag. 

Godt at det var fredag. Der er der ikke så mange fritidsaktiviteterne. 

 



 

Pkt. 8 

Lukket pkt. 

 

 

 

______________________________  ________________________________ 

             Martin Nygaard Nielsen        Gritt Ørnbo 

 

______________________________                       ________________________________ 

             Dorthe Ingeman Thomasen                                    Niels Kruse 

   

______________________________                            ____________________________ 

            Dorthe Hedelund Hansen                            Pia Langebæk Lütgen         

         

 

 ______________________________    ________________________________                                                                  

            Malene Carlfeld Bjørk                                            Julia Lalicata Munk            

     

  ______________________________    _______________________________   

              Lea Strandgaard-Mortensen          Matti Sitko         

 

______________________________ 

               Matthæus   Pagh Vitting                           

                                           


